
  
 
 
 
 
 

Interpellation till KSO Ann Kajson Carlqvist  (M) 
 
Stadsparken 

 
Vår kommun växer, inte så det knakar för tillfället, men ändå. Stadsparkskvarteren och Övre 
kommer ju de som i staden är mest på gång för tillfället. I arbetet med planprogrammet var 
just att det ska läka ihop stadens norra och södra delar samt att förstora vår fina stadspark 
de bärande planförutsättningarna. Det är på gång, konjunkturen har så klart gjort att 
tidsplaner förskjuts och det är ju så det funkar. Dock gör det ju att området under tiden får 
en jättetråkig karaktär och skapar otrygga omgivningar.  
Planen har säkert varit att man ska etablera själva parken sist. Men jag undrar om man inte 
ska tänka om. Det kan ju dessvärre ta mycket längre tid än man tänkt att få hela området 
utbyggt. 
Då är det ju trist att även parkutbyggnaden ska pausas. Parken som gärna kan bli det smycke 
som vi gärna vill att den ska utvecklas till. Men även bidra till att kunna hantera skyfall lite 
mer uppströms. Vidare finns det ju många teorier om att vi (det offentliga) gärna ska bygga i 
lågkonjunktur för att på så sett minska konsekvenser av arbetslöshet och en förhållandevis 
god tillgång till kompetens och maskiner. 
 
Så min fråga är: 
 
-Hur ser planen ut för utbyggnaden av Stadsparken? 
 
 
 
Trelleborg 20231214 
 
 
Patrik Holmberg (c) 
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